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Verslag (concept) 
 
Betreft : Algemene ledenvergadering van het PvIB 
Datum : Donderdag 12 april 2022 
Tijdstip : 16.00 – 17.30 uur  
Locatie : Van der Valk Utrecht 
Aanwezig  : Bestuur PvIB: Tom Bakker (redactiecie); Jessica Conquet (voorzitter);   
 Erwin Bosma (secretaris); Kelvin Rorive (activiteitencommissie); Henk   
 de Ruiter; (penningmeester); Robert Warmoeskerken; Migiel de Wit –   
 Beets (PR&Communicatie); Leden: zie bijgevoegde presentielijst.  
 

 
Agenda 
                                  
1.     Opening en mededelingen     
2.    Conceptverslag ALV 10.11.2021  
3. Jaarverslag 2021       
4. Financiën 2021  

a) Financieel jaarverslag 2021       
b) Verklaring kascommissie       
c) Besluit financieel resultaat 2021  

5.  Bestuur     
 a) Afscheid commissievoorzitters / bestuursleden 
 b) Benoeming nieuwe bestuursleden  
6.  Update vanuit de commissies   
7.  Rondvraag en sluiting     
   

 

1. Opening en mededelingen  
 

Voorzitter Jessica Conquet opent de vergadering met een hartelijk welkom. Fijn dat we elkaar 
weer ‘live’ kunnen ontmoeten.  
 
Mededelingen 
Vanuit het bestuur zijn verhinderd Siep van Sommeren en Evert van Zanten.  
    

2. Conceptverslag ALV 10.11.2021  

 De ALV stelt het verslag zonder wijzigingen vast.  

  

3. Jaarverslag 2021       

De ALV stelt het secretarieel jaarverslag zonder wijzigingen of aanvullingen vast.  
 

4. Financiën 2021  

a) Financieel jaarverslag 2021  

De penningmeester, Henk de Ruiter, licht toe. In 2021 is, ten opzichte van de begroting, fors 
minder uitgegeven. Er is een positief resultaat van 41.890,-, terwijl aanvankelijk rekening was 
gehouden met een negatief resultaat van – 39,133,- . De balanspositie is met bijna 40K 
toegenomen. De PvIB is met andere woorden een financieel gezonde vereniging. Het was 
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natuurlijk niet de bedoeling om zoveel geld over te houden. Door de coronapandemie die ook 
in 2021 voortduurde, zijn de meeste offline evenementen omgezet in online meetings, terwijl 
begroot was op als ‘ware er geen coronabeperkingen’. Ook de marketingkosten zijn lager 
doordat er geen beurzen waren. De ‘projectenpot’ is bijna niet aangesproken.  
Door het overschot – en de resultaten over de afgelopen vijf jaar – moet PvIB mogelijk wel 
vennootschapsbelasting gaan betalen. Hierover zal, samen met de financiële commissie, nog 
deskundig advies worden ingewonnen. Vooralsnog is er geen reservering voor opgenomen op 
de balans.  

 
 Het ledental is in 2021 iets gedaald met (netto) 182 leden. We zijn wat coulanter geweest met 

de opzeggingen, ook weer ingegeven door de specifieke omstandigheden (Corona). De 
korting die gegeven moest worden aan leden die later in het jaar lid zijn geworden, is groter 
dan verwacht. Deze leden betalen naar rato..  

 
 
 Vragen vanuit de ALV 
 

- Wat gaat PvIB met het financiële overschot doen? 
Henk de Ruiter: hierover is met de financiële commissie gesproken. Als gevolg van de 
coronapandemie is er meer geld overgebleven dan anders. Blijkt er een structurele oorzaak te 
zijn, dan moet er een structurele oplossing komen. In de ALV van november zullen we hier 
een antwoord op formuleren.  

 
De voorzitter, Jessica Conquet, wijst op de instelling van de klankbordgroep in vorige ALV. 
Het bestuur kan deze groep betrekken bij advies over de te volgen koers; de te organiseren 
activiteiten danwel over onze doelgroepen.  

    

b) Verklaring kascommissie  

In de Kascommissie nemen deel: Judith Unk, Rob Schrama en Erwin Dekker. Judith doet 
verslag. De controle vond online plaats op 22 maart. Er zijn diverse steekproeven genomen, 
bankafschriften vergeleken en saldo’s gecheckt.  
 
De leden van de kascommissie adviseren de ledenvergadering om décharge te verlenen aan 
het bestuur voor de uitvoering van het financieel beleid en voor het financieel beheer van de 
penningmeester over 2021. 
 
De ALV verleent bij deze dechargé aan bestuur en penningmeester.  

 
De leden van de kascommissie worden tot slot hartelijk bedankt door de voorzitter voor hun 
inzet.  

      

c) Besluit financieel resultaat 2021  

De ALV stemt in met het behaalde financiële resultaat over 2021.  

 

 

5.  Bestuur     

 a) Afscheid commissievoorzitters / bestuursleden 

We nemen afscheid van Kelvin Rorive en Robert Warmoeskerken. Kelvin is al lange tijd, sinds 
2001, actief binnen de Activiteitencommissie. Voor hem is nu de tijd gekomen om meer tijd 
aan andere zaken te gaan besteden. Kelvin was niet alleen voorzitter van de AC, maar heeft 
zich bijv. ook ingezet voor de totstandkoming van de ledenapp en andere 
communicatiemiddelen. Samen met de AC heeft hij in de coronatijd alles voor de vereniging 
eruit gehaald wat erin zit waarbij kwaliteit steeds hoog in het vaandel stond.  
 
Robert Warmoeskerken is als algemeen bestuurslid sinds 2015 betrokken in het bestuur. Hij 
heeft zich ontplooid tot het ‘geweten’ van het bestuur en komt altijd met de juiste kritische 
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noot. Hij hield zich bijv. bezig met privacyvraagstukken. Ook heeft hij de Adviesraad mede 
vormgegeven en ondersteund.  

 
 Jessica Conquet bedankt beide bestuursleden uitvoerig onder overhandiging van een  mooie 
 fles wijn.  
 

d) Benoeming bestuursleden 
 
Het bestuur draagt de volgende leden voor, voor benoeming in het bestuur:  
 

-  Stefan Veenendaal: zal Kelvin Rorive opvolgen als voorzitter van de AC.  
-  Ard Ruiter als algemeen bestuurslid.  
-  Valentijn Ishaqsada algemeen bestuurslid.  

 
 De ALV stemt, onder applaus, in met de benoemding van de drie nieuwe  bestuursleden 
waarna Kelvin en Robert hun stoel aan de bestuurstafel afstaan aan  de nieuw gekozen 
bestuursleden.  
 

6. Update door de commissievoorzitters  
  

 Achtereenvolgens geven de commissievoorzitters, aan de hand van een 
 powerpointpresentatie (bijlage), een korte update van de werkzaamheden van hun 
 commissie en de plannen die op stapel staan.  
 
 PR&Communicatie-commissie 
 Migiel de Wit – Beets vertelt het volgende met de commissie te willen bereiken:  
 

- Laatste fase e-mailautomation 
- De basis moet op orde: met voor de PvIB interessante partijen willen we uniforme 

afspraken gaan maken met oog op wederzijds voordeel.  
- Meer zicht krijgen op alle facetten van de vereniging 
- Meer samenhang bereiken, ook tussen de commissies 
- Meer zicht krijgen op de verschillende doelgroepen en ons kunnen richten op de 

verschillende belevingswerelden en leeftijdscategorieën.  
- Interactiever, met behoud van fysieke vormen.  
- De app verder uitbreiden; communitygevoel verder invullen.  
- IBmagazine gaan we, samen met de Redactiecie, in stukjes digitaal aanbieden. Een kans 

is om (niet leden) te laten betalen per artikel.  
 

Vragen vanuit de ALV 
Reinoud Klokke geeft aan vanuit zijn bedrijf een advertorial geplaatst te hebben in IB-
Magazine over het veilig verwerken van data bij afdanken van ICT-middelen. Dit heeft echter 
nauwelijks respons opgeleverd. Hoe kunnen we dit thema toch leven in blazen?  
Vanuit het bestuur wordt aangegeven dat dit mogelijk een thema zou kunnen zijn voor een 
webinar, expertbrief of voor een artikel in IBmagazine. Het gegeven dat de bijdrage geen 
directe respons heeft opgeleverd, wil nog niet zeggen dat (een deel van) onze leden niet in dit 
onderwerp zijn geïnteresseerd.  

 
Redactiecommissie 
Tom Bakker licht de werkwijze en samenstelling van de commissie toe. Ard Ruiter is nieuw 
toegetreden tot de redactiecommissie. We gaan doorpakken met digitaal ontsluiten van 
(artikelen uit) IB Magazine met de mogelijkheid tot meer interactie. Meer afstemming in de 
breedte met andere communicatiekanalen.  
De prijsvraag ‘Artikel van het Jaar’ gaan we in een nieuw jasje steken: laagdrempeliger en met 
meer betrokkenheid vanuit de leden.  
Nieuwe redactieleden zijn welkom, evenals auteurs. Het aanbod aan artikelen fluctueert.  
 
Vragen vanuit de ALV 
N.a.v. de presentatie door de commissievoorzitter worden er ideeën uitgewisseld. Een 
mogelijkheid is bijv. om volledig digitaal te gaan, behoudens één mooie ‘glossy’ per jaar. Of 
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meer samenwerking met landelijke media om artikelen uit te wisselen. En is het nodig om 
verslagen van events in het magazine op te nemen?  De nieuwsbrief is daarvoor wellicht een 
betere plek? Dan kan het magazine vooral een vakblad zijn. Ook is er de suggestie om 
verhalen op te halen uit de vereniging door bijv. interviews en/of het inzetten van 
‘ghostwriters’. Laten we op zoek gaan naar ‘verhalen’ in plaats van naar ‘auteurs’! 
Tom geeft aan de suggesties mee te nemen naar zijn commissie.  
 
Activiteitencommissie 
Stefan Veenendaal bedankt allereerst Kelvin Rorive voor zijn inzet voor de commissie 
waardoor Stefan in een ‘geoliede machine’ kan stappen.  
Diverse leden hebben afscheid genomen van de commissie, maar gelukkig konden we ook 
weer nieuwe leden verwelkomen. Aanvulling is nog steeds welkom. In 2021 moesten helaas 
twee events door corona worden afgelast. 6 evenementen konden online georganiseerd 
worden.  
De commissie zoekt nog naar een goede, betaalbare vorm van hybride events. Om zo’n 
bijeenkomst op een hoog kwalitatief niveau te organiseren is kostbaar. Het event Capture the 
Flag was heel succesvol.  
 
De agenda voor de komende tijd is weer goed gevuld. We willen professioneel zijn, maar 
tegelijkertijd laagdrempelig. De samenwerking met Jong PvIB zal worden geïntensiveerd.  
En dit jaar ons feestelijke 15-jarig lustrum op 29 september. De Koepelgevangenis in Breda is 
ingeruild voor die in Arnhem omdat in Breda Oekraïense vluchtelingen worden opgevangen. 
Het thema is een passend post-corona thema ‘Reconnecting in Cyber Security’. Meer 
informatie volgt! 

 
7. Rondvraag en sluiting 

  Er zijn geen vragen voor de rondvraag.  
  De voorzitter bedankt alle aanwezigen voor hun inbreng.  
 
 
Bijlagen:  

- Presentielijst 
- Presentatie 


